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Zápis 01/2024 
ze schůze Výboru sekce kanoistiky na divokých vodách ČSK z. s., dále Výbor sekce 

ČSK DV konané dne 9. 1. 2024 v Praze. 

Přítomni:  Ježek S., Pollert J., Bílý M., Křempek K., Volf J., L.Kutá, Kneblová H., 
Roleček L 

Přizváni: Jarolímek O., Eichler I., 
Kontrola zápisu 03/2023: 

• Předseda zahájil schůzi Výboru sekce ve 14.10 hod. 
Předseda sekce 

• Komentář ke konání schůze Výboru ČSK DV. 

• Předseda okomentoval situace k financím 2023. Dotace na VSA od NSA na SP 
Praha a dále od MHMP na WRR a od Ústeckého kraje a Roudnice n.L.na MSJ ve 
sjezdu. 

• Informace k systému prioritizaci sportů v NSA platným od roku 2024. Seznámení 
k fungování rejstříku sportů a evidenci členů ČSK – sportovců a trenérů, TCM, 
sportovních odvětví atd.. 

• Informace k žádostem na NSA o dotace pro rok 2024. 

• Vysvětlení návrhu na úpravu klíče pro počty delegátů na Valné hromadě sekce. 
Předložen přehled stavu členské základny dle požadavků od NSA (počty členů, 
počty sportovců atd). Po diskusi Výbor navrhl redukci na základě rozhodného 
kritéria NSA sledujícího počty sportovců s účastí v soutěžích (6 závodních dní za 
12) měsíců. Návrh upravuje celkový počet delegátů na cca 107. Nový klíč by se 
uplatnil pro VH v lednu 2025. Návrh byl schválen. 

• Informace ke členským příspěvkům stanoveným od NSA. Od roku 2025 bude 
povinnost vybírat od všech členů částku minimálně 200,-Kč. 

• Informace o oddílech, které se zařadily mezi dotované z programu Můj klub. 

• Přednesena žádost USK na zapůjčení aut ČSK pro SP slalom v Praze. Pokud 
budou auta k dispozici Výbor souhlasí (dle podmínek trenérů RD). 

• Informace k dotazu R. Knebela ke způsobu objednávání zápůjček mikrobusů od 
soukromých poskytovatelů. S. Ježek projedná s předsedou sekce rychlost a 
následně zveřejníme. 

Místopředseda: 

• L. Roleček 
Čestný předseda: 

• J. Pollert – bez připomínek 
Závodní komise: 
• H. Kneblová – dotaz k propozicím LODM 2024 v Č.Budějovicích a disciplíně 

kayak cross – odpověď S.Ježek – dle pravidel stanovených pořadatelem. 
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• Dotaz k závodu ve sprintu, tedy zda na sjezdových či slalomových lodí – dotaz 
bude řešen s organizátorem 

 
Komise rozhodčích: 
• L. Kutá – bez připomínek 
Zástupce oddílů - Čechy: 
• J. Volf –  dotaz k organizaci NKZ v L.Mikuláši a zda je to třeba. 
Zástupce oddílů - Morava: 
• K. Křempek – info 
Kontrolní a revizní komise: 
• O. Jarolímek – požádal o schválení směrnic pro závodění na VH 2024. 

• Dotaz na kategorie C2 ve Směrnicích – odpověď H.Kneblová 
Metodik svazu: 
• M. Bílý – informace k plánovanému semináři trenérů na podzim 2024.  

MUDr. Dostál – fyziologie zátěže. 

• Školení pro vodní záchranáře pro členy ČSK – možno zorganizovat. Byla by 
alternativa pro většinu závodů ČSK. Výbor souhlasí a podporuje. M. Bílý se 
pokusí stanovit vhodný termín. 

Sekretariát: 
• Termín příští schůze Výboru bude upřesněn později. 

 

Zapsal: Eichler                                     Schválil: Ježek   
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